
Andelsboligforeningen Sorringhus! 

 

Beboermøde mandag d. 12. januar 2015 – på Sorringhus. 

Dagsorden til mødet: 

1. Velkomst og kaffe ved formand Margit. 

2. Præsentation af Klaes Nedergaard Gerdsen fra Nykredit, som deltager, da bestyrelsen ønsker at 

lægge op til låneomlægning – hvor der fremover skal afdrages på lånene. 

3. Klaes vil gennemgå en mulighed, hvor der afdrages på begge lån. 

4. Bestyrelsen beder forsamlingen forholde sig til en boligafgiftsstigning på ca. 250 kr. pr. måned. 

Punktet ønskes fremlagt til beslutning på den kommende generalforsamling. 

5. Eventuelt. 

 

 

Referat fra beboermødet med Klaes fra Nykredit. 

1. 

Velkomst og kaffe. Bestyrelsen smurte dejlige brød til forsamlingen. 

Følgende beboere deltog: Gerda, Villy, Margrethe, Tove, Margit, Connie, Leif. 

2 og 3. 

Jette fortalte om bestyrelsesmøde om den kommende låneomlægning ved udgangen af 2015. Klaes fra 

Nykredit var inviteret og gjorde rede for mulighederne. Som opfølgning af dette blev beboer mødet afholdt. 

Klaes fremlagde et par modeller, hvor det bemærkelsesværdige er, at renten er meget lav for tiden, Så vi 

forventer, at kunne lægge lån om til meget gunstig rente. Vi går efter at afdrage på begge lån, og dermed 

komme af med begrebet renteswap – som har en dårlig klang hos banker. 

4. 

Vi præsenterede intentionen om at hæve boligafgiften med omkring 250 kr. pr. måned. Punktet kommer på 

generalforsamlingen til beslutning. 

5. 

Under eventuelt blev det aftalt at gøre noget for at få en ordning med snerydning. 

Jette Hansen. 


